
Protokoll styrelsemöte Borås Bandy 
 
 
STYRELSEMÖTE  
Datum: 2022-06-07 kl 19.00 
 
Plats: BAIK-stugan 
 
Närvarande: Magnus Chröisty 
  Emil Edberg 
  Maria Magnusson 
  Tomas Wennström 
 
Ej närvarande: Peter Fredriksson 
  Niklas Wennström 
 
 

• Magnus Chröisty hälsade alla välkomna och öppnade mötet.  

• Thomas Wennström valdes som ordförande för mötet 

• Maria Magnusson valdes som sekreterare för mötet.  

• Agenda för mötet och vad som diskuterades/beslutades framgår nedan. 
 

 
 
 

• Presentation av nya samt gamla ledamöter 
 

• Årsmötet 29/5 
 -Protokoll kommer att finnas tillgängligt på laget.se inom kort 
 

• Inom styrelsen kommer vi använda två sätt att kommunicera.  
-Mail eller Whatsapp 
-Vid dokument som bifogas använder vi mail 
-För att ha historik mm så använd Borås bandys mailadresser 
 styrelsen@borasbandy.com 
 marknad@borasbandy.com 

De Borås Bandy mejladresser som finns nu pekas om till de nya ansvarigas 

mejladresser.  

Exempel:  

ungdom@borasbandy.com pekas om till Peter Fredriksson  

admin@borasbandy.com pekas om till Mia Magnusson osv 
 

-Förslag om att lägga in våra möteskallelser i kalendern på laget.se 
 

• Allmän information till alla medlemmar i föreningen sker via laget.se 
 -Lagansvariga kan välja att kommunicera med respektive lag separat 
 -Magnus och Bobby kan tilldela behörighet till de som behöver 
 

 

 

 

mailto:styrelsen@borasbandy.com
mailto:marknad@borasbandy.com


• De kommunikationssätt klubben idag fokuserar på och Mia ansvarar för är Borås 

Bandys egna a)hemsida b)Facebook c)Instagram  

Magnus samordnar så Mia får adminbehörighet och introduktion på respektive 

kanal snarast. Mötet är överens om vikten att regelbundet berätta vad vi 

genomför och deltar i. 
 

 

• Styrelsens konstituerande (rollbesättning) 
 Ordförande:  
 Vice ordförande: Peter Fredriksson 
 Kassör: Samuel Kjellqvist (adjungerad resten av säsongen) 
 Ungdom: Peter Fredriksson 
 Marknad: Magnus Chröisty 
 Sekreterare: Maria Magnusson 
 Event/Arena: 
 Information/PR: Maria Magnusson 
 A-lag Senior: Niklas Wennström 
 Senior: Niklas Wennström + Emil Edberg 
 
 

• Kommande säsong kommer vi ha arbetsgrupper inom olika områden för att bredda 
arbetsuppgifterna och samhörigheten inom föreningen.  

 Ungdom 
 Seniorverksamhet 
 Rinkbandy 

Marknad 
Arena/event (sekretariat/domare/kiosk etc) 

 

• En ”Att göra lista” tas fram för att följa upp uppgifter som behöver hanteras. Förslag 
bifogas. 

 

• Extra årsmöte utlyst 2022-06-20 kl. 18.00 där val av ordförande kommer att hanteras. 
 -Arbete pågår för att hitta en ny ordförande 
 

Samuel Kjellqvist ringdes upp och delgav valberedningens nuläge i ordförande 

frågan. 
 

• Marknad och Ekonomi 

Magnus Chröisty gick igenom nuläge och kommer lämna in en reviderad 

intäktsbudget. En intäktsbudget är inskickad till årsstämman, och är den som 

gäller innan en reviderad tagits fram.  

 

Medlemmars engagemang är den enskilda största faktor som antingen ger en  

boost uppåt i intäkter, eller sänker intäkterna. 
 
  

Viktiga faktorer för föreningens intäkter: 
 RF/Sisu och Borås Stad 
 Event / Aktiviteter 
 Partners 
 Kommande 10 års jubileum 
 



• Datum för nästa styrelsemöte kommer vara direkt efter extra årsmötet 2022-06-20 
 

• Övriga frågor 
 4 mindre fakturor beslutades vara ok att betala 
 Maria undersöker möjligheten att kunna vara med via Teams vid behov 
  
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Vid protokollet    Justeras    Justeras 
 
 
…………………………  ………………………….  …………………… 
Maria Magnusson   Tomas Wennström   Namn justerare 


